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OBČINSKEMU SVETU
OBČINE POSTOJNA

Zadeva: ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE 24. SEJE 
OBČINSKEGA SVETA

JURCA Franc

VPRAŠANJE: 
Izpostavil je problem Avtobusne postaje v Postojni. V bistvu je samo še avtobusno 
postajališče. Okolica je neurejena, objekt pa je zaprt ob sobotah in nedeljah. Morali 
bi omogočiti uporabo sanitarij ves čas, tudi zaradi turistov.
Vprašal je ali je Občina Postojna že kaj ukrenila za odpravo tega problema oz. kaj 
namerava ukreniti.
Občina Postojna ima več takih objektov, ki jo sramotijo. Na navedeni problem ga 
občani stalno opozarjajo. 

Odgovor: 
Delno je na seji odgovoril župan. 
Potrebno je poudariti,  da AP Postojna ni v lasti občine Postojna, pač pa družbe 
Avrigo,d.o.o., Nova Gorica. 
Vprašanja pa so bila posredovana tudi lastniku objekta avtobusne postaje, Avrigu 
d.o.o. Nova gorica skupaj s povabilom na sestanek na to problematiko. 

Pripravila: 
Romana Derenčin, 
vodja ODD
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PAHOR Karmen 

POBUDA: 
Dala  je  pobudo,  da  se  Občinskemu  svetu  predstavijo  študije  o  potencialnih 
škodljivih vplivih zbirnega centra odpadkov nad Staro vasjo, v kolikor obstajajo. 
Predstavijo  naj  se  na  eni  prihodnjih  sej  v  okviru  točke,  ko  bo  obravnavana 
strategija ravnanja z odpadki v bodoče. 
Nesporno sporočilo po referendumu o ravnanju z odpadki je bilo,  da si  občani 
Postojne želijo živeti v zdravem in ekološko čistem okolju, predvsem, da si želijo 
tako okolje imeti danes in tudi v bodoče. Njihovo sporočilo kaže, da si želijo v 
svojem okolju imeti samo objekte in infrastrukturo, ki je popolnoma varna in čista. 
To sporočilo je potrebno spoštovati in resno obravnavati. 
V času pred referendumom je bilo velikokrat slišati, da imamo v naši občini pravo 
ekološko bombo, smetišče oz. zbirni center nad Staro vasjo, ki predstavlja realno, 
sedaj  obstoječo ekološko nevarnost  za občino in da to  potrjujejo tudi  določene 
študije.

ODGOVOR: 
Občina Postojna je 10.02.2000 pridobila  uporabno dovoljenje sanirane deponije 
komunalnih odpadkov Stara vas.
V letu  2003 in  2004 je  bil  v  skladu s  programom prilagoditve  izveden sistem 
odplinjevanja  deponijskih  plinov  in  zajem  izcednih  vod  v  skladu  z  novimi 
zahtevami prilagoditvenega programa. 
V  letošnjem  letu  je  izvajalec  javne  službe  pri  Inštitutu  za  raziskovanje  Krasa 
naročil Študijo vpliva komunalne deponije na okolje s poudarkom na vplivu na 
podzemne vode.
Izvajalec javne službe je hidrološko študijo in program monitoringa podzemnih 
voda predložil v potrditev na Agencijo Republike Slovenije za okolje. Po potrditvi 
programa bo izvajalec naročil monitoring podzemnih voda, ki bo dal poglavitni 
odgovor  na  to,če  je  in  koliko je  komunalna deponija  obremenjujoča za okolje. 
Monitoring se bo izvajal že v letošnjem letu.
Izcedne  vode  se  preko  kanalizacijskega  sistema  odvajajo  na  ČN  Postojna  in 
direktno ne obremenjujejo okolja.
Deponijski  plini  se  preko  plinjakov vodijo  po  PEHD ceveh do  bakle  za  sežig 
deponijskih plinov. Sežig plinov se izvaja.
V letu 2004 smo uredili  brežine komunalne deponije tako, da ni več nobenega 
vzroka za prelivanje izcednih voda preko deponijskega telesa. Ravno v tem času se 
izvaja  tesnenje  obodnih  brežin  z  izvedbo  odvajanja  padavinskih  voda.  To  je 
dokončno zapiranje  deponije,  ki  se  bo  glede  na  rast  deponije  sproti  izvajalo  v 
skladu s programom prilagoditve.

Pripravil: 
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Ivan Žnidaršič, vodja OOPUN

JENČEK Mirko 

VPRAŠANJA: 
1. Vprašal je kdaj se bo pristopilo h kaznovanju voznikov v mestu Postojna, ki 

parkirajo na zelenicah in pločnikih. Tako ravnanje je nevarno in je bil že 
priča nesreči, zlasti so ogroženi pešci, otroci in starejši občani. 

2. Kdaj bo dokončno urejen prometni režim na Pivški ulici? Predlagal je, da se 
vozni pas, ki je zaprt, nameni za parkirišča

ODGOVOR:
Naša  služba  dokaj  redno  obravnava  kršitelje  prometnega  režima  v  skladu  z 
veljavnim občinskim odlokom. Med kršitelji so tudi tisti, ki parkirajo svoja vozila 
na  zelenicah.  Predvsem  se  to  pojavlja  na  Pivški  ulici,  nekajkrat  tudi  na 
Kraigherjevi in Prečni ulici. Glede na pritožbe strank lahko povemo, da navajajo za 
vzrok zasedenost premajhnih parkirišč ob stanovanjskih blokih, kar je vsekakor 
res,  zato  bomo  v  prihodnjem  letu  v  sodelovanju  z  upravniki  poiskušali  najti 
možnosti za izgradnjo dodatnih parkirišč.

Pivška cesta  je enosmerna in  opremljena z  ustrezno signalizacijo.  Parkiranje  je 
dovoljeno  ob  desni  strani  vozišča.  Žal  je  večkrat  možno  opaziti  parkiranje  na 
levem pločniku, kar seveda naša služba dokaj redno obravnava in kršilcem izreka 
globe. Za dodatne parkirna prostore ni možnosti, saj je ulica preozka. 

Pripravil: 
Florijan Poljšak, komunalni inšpektor

3. Glede prodaje občinskega premoženja je pozval, da se stanje čimprej uredi, saj 
se prilaščanje občinskega zemljišča zlasti v vaseh ob glavni cesti  stopnjuje  do te 
mere, da v Studenem kmalu ne bo več možen dostop do cerkve in šole. 

ODGOVOR: 
Evidenca  občinskega  premoženja  je  vzpostavljena.  V  skladu  z  usmeritvami 
komisije  za  razpolaganje  z  občinskim  premoženjem  se  postopoma  pripravlja 
pregled  zemljišč  (javno  dobro),  ki  so  za  delovanje  posameznih  KS  potrebna 
oziroma tista, po katerih take potrebe ni več. Ker gre za dolgotrajne postopke in 
znatna finančna sredstva pričakujemo, da bomo večje probleme rešili v letih 2006 
in 2007.
 
Pripravila: 
Antonija Smrdelj,
Višji referent za stavbna zemljišča 
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VOVK Stojan

VPRAŠANJE: 
Vprašal je  na kakšen način je Občina Postojna vključena v reševanje problematike 
odstranjevanja nevarnih azbestnih snovi. Ali je predvidena kakšna oblika pomoči 
pri  rekonstrukciji  streh,  kritih  s  salonitnimi  ploščami  (v  obliki  informiranja, 
finančnih  ugodnosti).  To  bi  bilo  primerno  že  zaradi  pravilnega  ravnanja  pri 
rekonstrukcijah in zmanjšanja nelegalnega odlaganja nevarnih snovi.
Leta 1996 je bila sprejeta tovrstna zakonodaja, leta 2000 Pravilnik o ravnanju z 
odpadki, ki vsebujejo azbest, leta 2001 pa Pravilnik o pogojih, na podlagi katerih 
se lahko pri  rekonstrukciji  ali  odstranitvi  objektov in pri  vzdrževalnih delih na 
objektih, instalacijah ali napravah odstranjujejo materiali, ki vsebujejo azbest. 
Na  državnem  nivoju,  pri  Ekološko  razvojnem  skladu  RS  lahko  fizične  osebe 
najamejo  ugodne  kredite  za  zamenjavo  strešnih  kritin,  ki  vsebujejo  azbestna 
vlakna.

ODGOVOR:  
Na  državnem  nivoju,  pri  Ekološko  razvojnem  skladu  RS  lahko  fizične  osebe 
najamejo  ugodne  kredite  za  zamenjavo  strešnih  kritin,  ki  vsebujejo  azbestna 
vlakna.
Ekološki sklad Republike Slovenije je v Ur.l. RS,, št. 72/2005 objavil javni razpis 
za kreditiranje okoljskih naložb občanov - 33OB05A

Za ugodno kreditiranje občanov za naložbe na območju Republike Slovenije, ki 
kreditira okoljske naložbe za fizične osebe in sicer pod sklopom:
H – nadomeščanje gradbenih materialov, ki vsebujejo nevarne snovi
- zamenjava strešne kritine, ki vsebuje azbestna vlakna (npr. salonit);
- odstranjevanje izolacijskih in protipožarnih oblog, ki vsebujejo azbestna vlakna;
- zamenjava vodovodnih in kanalizacijskih cevi iz materialov, ki vsebujejo azbest 
ali težke kovine (svinec,cink, …).
Višina razpisanih sredstev po tem razpisu znaša 800 milijonov SIT.
Razpisne pole so na voljo: 

• na elektronskem naslovu: ekosklad@ekosklad.si
• na telefonski številki tajništva Sklada: 01/241 48 20

Dodatne informacije in kontaktne osebe: 
Gregor Golja -  tel.: 01/241 48 48,  Borut Šturm - tel.: 01/241 48 44,  Darko 
Koporčič - tel.: 01/241 48 30 

Oz.:
Ekološki sklad Republike Slovenije,  javni  sklad,  Tivolska cesta 30,  1000 
Ljubljana; 
telefon : 01/241 48 20; 
telefaks: 01/241 48 60; 

elektronska pošta: ekosklad@ekosklad.si
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Občina  Postojna  preko  izvajalca  javne  službe  v  skladu  z  Okoljevarstvenim 
dovoljenjem  za  obratovanje  odlagališča  Stara  vas  daje  možnost  pravnim  in 
fizičnim osebam, da pri rekonstrukciji streh, kritih s salonitnimi ploščami odpeljejo 
v zbirni center nad Staro vasjo na paletah zavite s PVC folijo in jih proti plačilu 
25,00 Sit/kg + DDV oddajo.
Cena na odlagališčih, kjer sprejemajo tovrstne odpadke je 85,00 Sit in več.

Pripravil:
Ivan Žnidaršič, pomočnik vodje OOPUN

JAKIN ČERNE Magda

POBUDA: 
Dala  je  pobudo,  da  župan  informira  svetnike,  za  katera  področja  so  zadolženi 
podžupani, rečno je namreč bilo, da bodo dobili zelo konkretna pooblastila. 

ODGOVOR:
Podžupanja občine Postojna ga. Karmen Pahor je zadolžena za posamezne projekte 
s področja družbenih dejavnosti, 
Podžupan občine Postojna g. Zvone Černač,  pa je zadolžen za posamezne projekte 
s področja okolja in prostora.
Poleg  tega  sta  podžupanja  in  podžupan  zadolžena  tudi  za  druge  naloge  po 
pooblastilu župana. 

Jernej Verbič, župan

VPRAŠANJE: 
Posredovala je vprašanje krajanov Postojne glede dogajanja na igrišču Vrtca. Ta 
opozorila so bila že dana. V času, ko je Vrtec zaprt se namreč tam zadržujejo mladi 
in tam puščajo stvari, ki pomenijo nevarnost za otroke. Vprašanje se nanaša tudi na 
to ali  je  bilo glede tega s strani  občine kaj narejeno in kaj se še načrtuje.  Na 
sestanku  so  bile  predlagane  nekatere  izboljšave  (večjo  osvetljenost,  prisotnost 
policije). 

POBUDA:
Dala je pobudo, da se v proračun za naslednje leto vključi hortikulturna ureditev 
površin ob javnih občinskih zavodih.  Sedaj  to  izvajajo zavodi  sami,  vendar  pa 
njihove materialne možnosti ne zadoščajo. Predlagala je, da občina pomaga vsaj 
materialno, npr. s sadikami.

ODGOVOR: 
Delno je na seji že odgovoril župan. Občina Postojna se zaveda problematike , ki 
jo ga. Jakin navaja v svojem vprašanju. Z izvajalcem javne službe na področju 
hortikulturnih del bomo v prihodnje skušali dogovoriti, na kakšen način bi se ta 
dela lahko izvajala tudi na teh površinah. 

3- 7



Občina Postojna 25. seja občinskega sveta

KNAFELC Livij 

VPRAŠANJE: 
Vprašal ali občinska uprava razmišlja, da bi Občino Postojna uvrstili med mestne 
občine oz. kako zadostiti pogojem, da bi to lahko dosegli.

ODGOVOR: 
V skladu s prvim odstavkom 141. člena Ustave lahko mesto pridobi status mestne 
občine  ob  pogojih,  ki  jih  določa  zakon.  Pogoje  za  ustanovitev  mestne  občine 
določa Zakon o lokalni samoupravi, in sicer 16. člen zakona. Na območju mesta se 
zaradi  enotnega  prostorskega  in  urbanističnega  urejanja,  zadovoljevanja 
komunalnih potreb in planiranja razvoja ustanovi mestna občina. Mestna občina je 
gosto in strnjeno naselje ali več naselij, povezanih v enoten prostorski organizem 
in mestno okolico, ki jo povezuje dnevna migracija prebivalstva.
Status  mestne  občine  lahko dobi  mesto,  če  ima najmanj  20.000 prebivalcev in 
najmanj 15.000 delovnih mest, od tega najmanj polovico v terciarnih in kvartarnih 
dejavnostih  in  je  geografsko,  gospodarsko  in  kulturno  središče  svojega 
gravitacijskega območja. Status mestne občine dobi mesto z ustanovitvijo mestne 
občine, kar opravi državni zbor z zakonom, po prej opravljenem referendumu, s 
katerim  se  ugotovi  volja  prebivalcev  na  določenem  območju.  Z  zakonom  se 
določita območje in ime mestne občine. Ime mestne občine se določi po imenu 
mesta, na območju katerega se ustanovi mestna občina.

V Sloveniji imamo 193 občin, od teh je 11 mestnih občin. Zakon o ustanovitvi 
občin ter o določitvi njihovih območij (Uradni list RS, št. 60/94) je kot mestne 
občine ustanovil občine Celje, Koper, Kranj, Ljubljana, Maribor, Murska Sobota, 
Nova Gorica,  Novo mesto,  Ptuj,  Slovenj  Gradec in  Velenje  (3.  člen).  Ustavno 
sodišče je v svoji odločbi o 2. in 3. členu navedenega zakona (Uradni list RS, št. 
73/94 z dne 25. novembra 1994) zapisalo, da se mestna občina ustanovi zato, da bi 
njeni  občani lahko smiselno in funkcionalno sodelovali  pri  upravljanju lokalnih 
javnih zadev na območju mesta kot specifične urbane lokalne skupnosti. 

Glede  na  podatke  Statističnega  urada  Republike  Slovenije  je  imela  Občina 
Postojna na dan 31.12.2004  14.739 prebivalcev, iz česar izhaja, da po trenutno 
veljavni  zakonodaji  ne  izpolnjuje  niti  prvega  pogoja  (20.000  prebivalcev)  za 
pridobitev statusa mestne občine, niti drugega (število delovnih mest).

Pripravila:
Loredana Ogrin Marušič, univ.dipl.prav.
Svetovalka za pravne zadeve
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NAGODE Marjan 

POBUDE: 
Dal  je  pobudo  za  čimprejšnji  sprejem  Pravilnika  za  ureditev  prometne  in 
neprometne  signalizacije.  Delovni  pravilnik  je  že  dodelan,  simboli  občine  so 
sprejeti in ni več ovir. S sprejemom tega pravilnika bi se uredila okolica in zbrala 
sredstva iz naslova komunalne takse.
Občina mora zagotoviti obveščenost občanov, zato bi bilo potrebno v naslednjem 
proračunu zagotoviti sredstva za izdelavo  in postavitev obvestilnih tabel. Sedaj 
namreč kar nekaj naselij nima niti enega takšnega objekta. 
Dal je pobudo za ureditev obstoječega nosilca transparentov na Titovi cesti.

ODGOVOR:
Pravilnik o oblikovni podobi objektov in vplivu objektov in naprav je pripravljen 
skupaj  z  Strokovnimi podlagami o primernosti  lokacij  za  postavitev turističnih, 
obvestilnih,  reklamnih  in  drugih  tabel,  prav  tako  je  v  zaključni  fazi  priprava 
Smernic za celovito oblikovanje objektov in naprav za oglaševanje in obveščanje v 
občini  Postojna.  Takoj  ko  bodo  le-te  končane  in  potrjene  s  strani  Strokovne 
delovne skupine za pripravo projekta celovitega oblikovanja podobe objektov in 
naprav  za  oglaševanje  na  območju  občine  Postojna,  bo  Župan  lahko  sprejel 
Pravilnik , ki bo uveljavljen po objavi v Uradnem listu RS Slovenije.
Pripravila: 
Maja Burkeljca, vodja OOPUN

2. Na podlagi pobude v lanskem letu je bilo rečeno, da se bo z oktobrom mesecem 
zaradi prometne varnosti z ovirami zaprlo  avtobusno postajališče pred semaforjem 
(nasproti Višje šole oz. občine.)

ODGOVOR: 
V  programu,  ki  smo  ga  v  pomladanskem  času  omenjali  v  zvezi  z  zaporo 
avtobusnih  postajališč  sta  bili  avtobusni  postajališči  pred  Hotelom  Kras  in  ob 
uvozu na Trg padlih borcev. Obe postajališči sta bili v času turistične sezone (vsaj 
večji čas) zaprti z verigo na premičnih stojalih. Žal lahko sklepamo, da ravno tisti, 
katerim  je  bila  zapora  namenjena  (Kras,  Kavarna),  niso  tega  sprejeli  z 
navdušenjem.  Njim je  bilo  namreč rečeno,  da  ob  prihodu avtobusov umaknejo 
zaporo  in  jo  po  odhodu  avtobusov  namestijo  nazaj  (da  prostora  ne  zasedejo 
avtomobili). Umik ovire se je izvedel, zapora pa se žal ni namestila nazaj. 

Za zadevno postajališče ni bilo predvidene zapore. Težave nastopijo tudi zaradi 
potrebnega soglasja DRSC, saj je postajališče v isti ravnini kot republiška cesta in 
v tem primeru ne moremo odločati sami.

Pripravil: 
Poljšak Florijan, komunalni inšpektor
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VUČKOVIĆ Aleksander 

POBUDE IN VPRAŠANJA: 
1. Na 23. seji je vprašal za prikaz financiranja klubov in društev tako na področju 
kulture kot športa ter ostalih področjih delovanja. Želi, da se odgovor, upoštevaje 
njegovo  razpravo  na  današnji  seji  in  njegove  pripombe  in  zahteve  gospe 
Derenčinovi in Rovanovi z upoštevanjem njunih tehtnih pojasnil, ustrezno na novo 
oblikuje za celotno obdobje, vključno z letoma  2000 in 2005. 

ODGOVOR: 

Glede  na  to,  da  je  gospod  Vučkovič  opravil  tudi  razgovor  glede  prikaza  teh 
podatkov,  predlagamo,  da  se  za  natančnejši  pregled  dogovori  z  računovodsko 
službo občine. 

3. Upoštevaje celotne razprave v zadnjem letu kot na današnji seji OS, glede novo 
nastajajočega  regijskega  časopisa  in  lokalnega  časopisa  Prestop  in  pojasnil 
župana  na  ato  temo  je  bilo  moč  razbrati,  da  bo  občina  Postojna  tudi  v 
prihodnjem  letu   in  tudi  nadalje  po  začetem  izdajanju  regijskega  časopisa 
finančno  sodelovala  v  enakem  obsegu  pri  časopisu  Prestop.  Želi  ekzaktni 
odgovor (da ali ne), če je temu tako.

ODGOVOR: 
Občinski  svet  občine  Postojna  dosedaj  ni  sprejel  glede  pomoči  pri  izdajanju 
lokalnega časopisa Prestop nobene drugačne odločitve, tako da financiranje izdaje 
tega časopisa poteka tako kot doslej. 

3. Želi eksakten odgovor (da ali ne) ali župan svoja delovanja in postopke bazira – 
predpostavlja zakonu, pravilnikom, aktom in statutom?

4. Kako lahko župan pojasni razliko v njegovem postopanju glede zadržanja sklepa 
pri  imenovanju  direktorja  SSOP  in  kasnejši  upravni  spor  in  pri  podpiranju 
predlogov  kolege  Jurca  (kar  na  seji  odbora)  na  današnji  seji  in  neupoštevaje 
pravilnika OS občine Postojna pri glasovanju za Nadzorni odbor na 23. seji?
Kaj je vodilo k tak različnemu postopanju pri ekvivalentnih zadevah? 
Kje naj bi bile razlike za tako postopanje?

ODGOVOR: 
Župan  občine  Postojna  je  doslej  v  skladu  z  zakonom  zadržal  vse  odločitve 
občinskega sveta za katere je smatral, da niso v skladu z veljavno zakonodajo. Žal 
je OS v mnogih od teh primerov ponovno sprejel enako odločitev, za katero se je 
kasneje izkazalo, da je bila sprejeta v nasprotju z veljavno zakonodajo. Tak je tudi 
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primer imenovanja v.d.direktorja Stanovanjskega sklada občine Postojna g. Darka 
Valenčiča, kjer je Upravno sodišče zadržalo izvrševanje sklepa OS, tako odločitev 
pa  je  potrdilo  tudi  Vrhovno  sodišče  RS.  V  kratkem pričakujemo  v  tej  zadevi 
razsodbo. 
V kolikor pa se gospod Vučkovič ne strinja z posameznimi odločitvami občinskega 
sveta oziroma smatra, da so bili sprejeti sklepi nezakoniti lahko glede tega sproži 
ustrezne postopke pred pristojnim sodiščem. 

Jernej Verbič
župan občine Postojna

5. V rebalansu proračuna za leto 2005 je predvideno za plačilo Nadzornega odbora 
in podžupanov 3,3 mio sit. Želi vedeti, kakšni so deleži v tej vsoti in nadalje višina 
plače (plačil) podžupana in podžupanje in posameznih članov Nadzornega odbora. 

ODGOVOR: 
V letu 2005 (do vključno 5.10.2005) je bilo članom Nadzornega odbora izplačano 
2.212.844,00 sit;  od tega za preglede poslovanja 1.726.310,80 sit, za sejnine pa 
486.533,20 sit.  Zunanjim članom  odborov in  komisij   pa  je  bilo  v  letu  2005 
izplačano 487.414,40 sit, kar skupaj znese 2.700.258,40 sit. Ocena v višini 3 mio 
sit je bila izdelana na podlagi dosedanjega trenda porabe za plačilo sejnin vseh 
odborov  in  komisij,  s  tem,  da  plačilo  za  preglede  Nadzornega  odbora  ni  več 
predvideno v tem letu. 
S 1.9.2005 je župan  imenoval podžupana in podžupanjo Občine Postojna. V letu 
2005  bo  za  3  mesece  za  nepoklicno  opravljanje  funkcije  obeh  podžupanov 
izplačano 1.569.034,30 sit.
Osnova za izračun zneskov za nepoklicno opravljanje  funkcij  v  prej  navedenih 
odstavkih  je  navedena  v  Pravilniku  o  določanju  plač  in  drugih  prejemkov 
funkcionarjem  Občine  Postojna,  članom  nadzornega  odbora  Občine  Postojna, 
članom sosveta  ter  zunanjim članom delovnih  teles  občinskega sveta,  razen za 
preglede  poslovanja  Nadzornega  odbora  (neto  urna  postavka  za  le-te  znaša  na 
podlagi njihovega sklepa 3.000,00 sit).  Na podlagi pravilnika pripada podžupanu 
oz.  podžupanji  za  nepoklicno  opravljanje  funkcije  mesečno  bruto  plačilo 
246.703,50 sit. Članom nadzornega odbora pripada sejnina v neto višini 15.000,00 
sit  za  predsednika,  10.000,00  sit  za  namestnika  predsednika  in  7.000,00  sit  za 
člane. 

Pripravila: 
Vesna Petrovič, finančnik
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POBUDA 23. SEJE
Dal  je  pobudo,  da  se  glede  na  velika  sredstva,  ki  jih  občina  namenja  za 
informatizacijo, video zapis posameznih sej javno objavi in je dostopen vsem, ki 
ga želijo ali potrebujejo. 
Za oblikovanje zapisa je potrebno zelo malo časa  in je lahko narejen že naslednji 
dan. Lahko bi bil video in audio zapis celo ločen. 

ODGOVOR: 
Snemanje sej občinskega svet izvaja lokalni kabelski operater Studio Proteus na 
video  kasete.  Programskega  orodja  za  pretvorbo  posnetkov iz  video  kasete  v 
digitalni zapis nima. V kolikor bi tak zapis imel, bi ga brez večjih težav prenesli na 
portal občine Postojna. 
Na pobudo občinske uprave je Studio Proteus pričel z zbiranjem ponudb za nakup 
programskega orodja, ki bi tako pretvorbo omogočal.   Ponudba, ki so jo pridobili 
predstavlja  začetno investicijo v  višini  5 MIO SIT in   200.000,00  SIT mesečnih 
vzdrževalnih  stroškov.  Storitev je  zanimiva le  za  Občino  Postojna  tako,  da  bi 
morali celotno investicijo in vzdrževalne stroške kriti iz občinskega proračuna. 
 
Pripravila: 
Dolores Dolenc Bajc
Pomočnica župana za informatiko in nadzor občinske uprave
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